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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:2150 Lantmäteriets handläggningstider

Den statliga myndigheten Lantmäteriet har sedan lång tid stora problem med 
långa handläggningstider, som tyvärr har blivit än större under året med corona. 
I många fall hindrar detta utveckling och byggnation i samhället och skapar 
stora problem såväl för enskilda medborgare och företag som för kommuner 
och regioner.

Det är helt orimligt att en statlig myndighet har så dålig service och 
organisation att handläggningstiderna i många fall kan bli flera år långa. Tyvärr 
har problemen blivit allt värre. Enligt uppgift från Lantmäteriet beror detta i 
första hand på svårigheter att få tag på kompetent personal, men det finns säkert 
fler skäl. 

Regeringen ansvarar för alla myndigheter och kan därmed påverka hur arbetet 
bedrivs och är organiserat hos myndigheterna.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Avser statsrådet att vidta någon åtgärd för att komma till rätta med de långa 
handläggningstiderna hos Lantmäteriet? 

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-10
Besvaras senast
2021-03-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


